



CENTRE HOSPITALIER ET UNIVERSITAIRE DE YAOUNDE
YAOUNDE UNIVERSITY TEACHING HOSPITAL
DIRECTION GENERALE
SERVICE DES MARCHES



ADDITIF N°011/A/CHUY/DG/SM/2026 DU 04 AOUT 2026
AU DOSSIER D'APPEL D'OFFRE NATIONAL OUVERT N°001/AONO/CHUY/CIPM/2026 DU 26 JUIN 2026
POUR LA FOURNITURE ET L'INSTALLATION D'UNE UNITE DE TRAITEMENT D'EAU AU SERVICE DE
NEPHROLOGIE ET HEMODIALYSE DU CENTRE HOSPITALIER ET UNIVERSITAIRE DE YAOUNDE, EN
PROCEDURE D'URGENCE

Le Directeur Général du Centre Hospitalier et Universitaire de Yaoundé (CHUY) porte à la connaissance des entreprises intéressées par la procédure susvisée que certaines dispositions du Dossier d'Appel d'Offres de référence sont modifiées ainsi qu'il suit :

<u>Au lieu de :</u>	<u>Lire plutôt :</u>
REMISE DES OFFRES	
Chaque offre rédigée en Français ou en Anglais. Les offres devront être transmises par le soumissionnaire sur la plateforme COLEPS au plus tard le 31 juillet 2026 à 12 heures . Une copie de sauvegarde des offres enregistrée sous USB devra être transmise au Service des Marches du CHUY, sous plis scellé avec indication claire et lisible et devra porter la mention < COPIE DE SAUVEGARDE > en plus de la mention ci-dessous dans le délai imparti	Chaque offre rédigée en Français ou en Anglais. Les offres devront être transmises par le soumissionnaire sur la plateforme COLEPS au plus tard le 07 août 2026 à 12 heures . Une copie de sauvegarde des offres enregistrée sous USB devra être transmise au Service des Marches du CHUY, sous plis scellé avec indication claire et lisible et devra porter la mention < COPIE DE SAUVEGARDE > en plus de la mention ci-dessous dans le délai imparti
OUVERTURE DES PLIS	
L'ouverture des plis se fera en une seule fois le 31 juillet 2026 à partir de 13 heures par la Commission Interne de Passation des Marchés Publics auprès du Centre Hospitalier et Universitaire de Yaoundé.	L'ouverture des plis se fera en une seule fois le 07 août 2026 à partir de 13 heures par la Commission Interne de Passation des Marchés Publics auprès du Centre Hospitalier et Universitaire de Yaoundé.

Yaoundé, le **04 AOUT 2026**

LE DIRECTEUR GENERAL

Copie :

- MINMAP
- ARMP
- DG/CHUY
- DM/CHUY
- DRHF/CHUY
- SM/CHUY
- Président CIPM/CHUY
- Intéressés
- Chrono/Archives

P.O.

BIMOGA NDZANA Louis Oscar
Chef de Service des Marchés



**CENTRE HOSPITALIER ET UNIVERSITAIRE DE YAOUNDE
YAOUNDE UNIVERSITY TEACHING HOSPITAL**

**DIRECTION GENERALE
SERVICE DES MARCHES**



**ADDENDUM N° 011/A/CHUY/DG/SM/2026 OF 04th AUGUST 2026
TO THE OPEN NATIONAL TENDER FILE No. 001/AONO/CHUY/CIPM/2026 OF 26th JUNE
2026 FOR THE SUPPLY AND INSTALLATION OF A HEMODIALYSIS WATER
TREATMENT UNIT FOR THE NEPHROLOGY AND HEMODIALYSIS DEPARTMENT OF
THE YAOUNDE UNIVERSITY AND TEACHING HOSPITAL, IN EMERGENCY
PROCEDURE**

The General Manager of the the Yaounde University Teaching Hospital herby informs the enterprises intrested in the up said procedure that the some provisions of the above Tender's File are here by modified as follow :

<u>Instead of:</u>	<u>Read rather:</u>
SUBMISSION OF BIDS	
Each bid shall be written in either French or English. Bids shall be submitted online by the bidder through the COLEPS platform no later than 31th July 2026 at 12:00 noon . A backup copy of the bids saved on a USB device shall also be submitted to the Contracts Service of CHUY in a sealed envelope bearing the clear and legible mention " BACKUP COPY " in addition to the mention below, within the prescribed deadline.	Bids shall be prepared in either French or English . They must be submitted by the bidder through the COLEPS platform no later than 7th August 2026 at 12:00 p.m. A backup copy of the bid saved on a USB drive shall also be submitted to the Procurement Unit of the Yaoundé Central Hospital and University Hospital (CHUY) in a sealed envelope bearing a clear and legible indication " BACKUP COPY ", in addition to the wording specified below, within the prescribed deadline.
OPENING OF BIDS	
The opening of tenders will be held on 31th July 2026 as from 01 p.m. by the Internal Commission for Public Procurement of the Yaoundé University Teaching Hospital	The opening of tenders will be held on 7th August 2026 as from 1 p.m. by the Internal Commission for Public Procurement of the Yaoundé University Teaching Hospital

Yaounde, the **04 AOUT 2026**

THE GENERAL MANAGER

Copie :

- MINMAP
- ARMP
- DG/CHUY
- DM/CHUY
- DRHF/CHUY
- SM/CHUY
- Président CIPM/CHUY
- Intéressés
- Chrono/Archives

P.D.

BIMOGA NDZANA Louis Oscar
Chef de Service des Marchés